

# Consensus styrelsemöte nr 11

## Verksamhetsåret 24/25 CSM11-2425

**Datum:** Måndag 10/2-2025  
**Tid:** 17:30  
**Plats:** Harmoni  
**Närvarande:** Hanna Sjöblom, Mattias Johansson, Filippa Alesand Lundin, Clara Brefält, Tawfik Fada, Kajsa Ward, Hannah Gunnhagen, Anna Nordlander, Wilma Eriksson

**Ärendeordning:** §1-§21

**§1 Mötets öppnande**

Mötet öppnades kl.17:38 av Hanna Sjöblom.

**§2 Val av mötesordförande**

Beslutades: att välja Hanna Sjöblom till mötesordförande.

**§3 Val av mötets sekreterare**

Beslutades: att välja Hannah Gunnhagen till mötessekreterare.

**§4 Val av justeringsperson tillika rösträknare**

Beslutades: att välja Clara Brefält till justeringsperson tillika rösträknare.

**§5 Mötets behöriga utlysande**

Beslutades: att anse mötet behörigt utlyst.

**§6 Justering av röstlängden**

Beslutades: att fastställa röstlängden till 7 personer kl. 17:39.

**§7 Adjungeringar**

*Punkten lämnades utan åtgärd.*

**§8 Anmälan av övriga frågor**

“Att ta upp på FUM05” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 a

“Cykelfest” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 b.

“Städdag” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 c.

“Lunch till akademisk kvart” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 d.

**§9 Godkännande av föredragningslistan**

Beslutades: att godkänna föredragningslistan med tillägg av övriga frågor enligt §8.

**§10 Måbrarunda**

*Punkten behandlades.*

## §11

### Information och meddelanden, genomgång av verksamhetsmål

PÅ FUM förra veckan valdes en UU in, hon börjar den här veckan. FUM gick i övrigt bra men blev vissa kommunikationsmissar mellan styrelsen och valberedningen.

PR för studentrepresentantsplatser utanför Hasselquist sker imorgon tisdag.

Inbokad tid för vård- och omsorgsförvaltningen under nästa vecka.

Balkommiten har haft möten och ett färdigställt körschema för balkvällen.

Hannah och Filippa har haft möte med KOM om akademisk kvart vilket börjar 19/2.

Anna har gjort en ny poster till akademisk kvart.

Hanna har publicerat protokoll på hemsidan.

Kajsa har haft möte med lärare om VFU. LUST-A har haft möte med kårservice om att stärka Dare to care på LiU. Fått förslag från en AMO om att köpa in filter för utlåning.

Tawfik och Clara har haft möte om fattigfrukost vilket sker onsdag 19/2. Tawfik har fortsatt arbetet med att översätta dokument. Mattias har pratat med Klimra och glassföretag som ville dela ut glass på campus, vilket nu inte kommer bli av.

Filippa och Wilma har arbetat med SFS medlemsmöte som var förra veckan och allt runt det. Filippa har också planerat framåt för vårterminen, bla inför skrivandet av verksamhetsberättelsen och överlämning.

## §12

### Marknadsföring

PR för balen har skett och kommer att vara en gång till. Evenemang om fattigfrukost finns nu på Orbi.

Vi kommer ha take-over på Instagram, börjar onsdag 12/2. Filippa börjar och lägger ut info på tisdag, efter det har heltidarna varsin dag. Filippa ska göra bilderna som ska läggas ut. Styrelseledamöter och mötesordförande gör tillsammans. Sedan är det handläggare, en i taget. FUM presidiet avslutar take-overn.

“Sök Consensus pub” på örat sker på torsdag 13/2 samt en “Sök Consensus pub på KK” 20/2 med valberedningen, kl. 17-21.

## §13

### Föregående mötesprotokoll

**Protokoll CSM10-2425**

Beslutades: att lägga mötesprotokoll CSM10-2425 till handlingarna med redaktionell ändring av justeringsperson.

## §14

### Beslutsuppföljning

*Punkten lämnades utan åtgärd.*

## §15

### Bordlagda ärenden

*Punkten lämnades utan åtgärd.*

## §16

### Beslutspunkter

**a. Beslutsunderlag - Kårstatusansökan**

Beslutades: Att godkänna bilagan i sin helhet

**Bilaga 16a1 CSM11-2425**

**Bilaga 16a2 CSM11-2425**

**Bilaga 16a3 CSM11-2425**



## §17 **Diskussion- och informationspunkter**

*Punkten lämnades utan åtgärd.*

## §18 **Övriga frågor**

### a. **Att ta upp på FUM05**

- Förslag på verksamhetsplan (diskussion)
  - Hannah, Filippa, Clara och Kajsa (och ev. Wilma)
- Stadgeändring angående antal dagar innan val (diskussion)
  - Filippa
- Medlemsvillkoren samt möjlighet att stänga av en medlem.
  - Mattias

Dokument att eventuellt kolla på:

- Eventuellt kolla om marknadsföringsstödet ska diskuteras av FUM eller styrelsen
- Inval av handläggare av styrelsen istället för FUM
- Kostnad för medlemskap
  - Wilma
- Ändra arvodering för deltidare
- Bilavtalet
  - Clara
- Åsiktsprogram
- Sponspolicy
- Rummen på plan 11

### b. **Cykelfest**

Det är dags! 28/2, Clara skickar ut mer information senare.

### c. **Städdag**

Vi städar från kl.10 lördag 15/2. Anna blir bilansvarig.

Wilma gör en slackkanal där alla kan lägga in saker som måste handlas.

Bilansvariga köper fika och vi äter lunch tillsammans.

### d. **Kåraktivitas**

FUM ville ha det en måndag. Men på måndagar finns ingen städ och då måste vi göra allt själva, det röstar vi nej till. Elina får bestämma ett datum och skicka ut.

Eventuellt kan man ta över en tid från en pub, så att puben tex skulle kunna jobba.

### e. **Lunch akademisk kvart**

Terminens första akademiska kvart sker 19/2 och det ska bjudas på lunch. Kajsa hämtar maten innan.

## §19

### **Nästa möte**

Nästa diskussionsmöte är måndag 17/2 kl. 17:30.



**§20**            **Utvärdering av dagens möte**  
Mötet utvärderades.

**§21**            **Mötets avslutande**  
Mötet avslutades kl. 19:00.

---

Hanna Sjöblom  
Mötesordförande

---

Hannah Gunnhagen  
Mötessekreterare

---

Clara Brefält  
Justeringsperson

